
T
eamplayers betekent ‘samen pres-

teren’: energiek in teamverband 

werken aan een projectopdracht(en) 

van partners uit het beroepenveld. 

Samen vormen studenten van de opleidin-

gen van de Faculteit Gezondheid, Voeding en 

Sport van De Haagse Hogeschool en de School 

voor Lifestyle, Sport en Bewegen van ROC 

Mondriaan een projectteam. Daarbij werken 

zij een jaar lang, één dag in de week, aan een 

projectopdracht, met een resultaat waar een 

opdrachtgever op rekent.

Projecten
Studenten leren real-life werken, overleggen, 

ontwikkelen samen met studenten van andere 

opleidingen en verantwoording afleggen aan 

hun opdrachtgever, om ze beter voor te berei-

den op de arbeidsmarkt. 

Een van de succesvolle projecten is Zwementie, 

een project waarbij dementerende ouderen 

samen met jongeren zwemmen in zwembad 

Overbosch in Den Haag. Ze dobberen, trekken 

hun baantjes, werpen ballen naar elkaar en, 

dat vooral, ze lachen aanhoudend. Naadloos 

passend bij waarom het project Zwementie 

in het leven is geroepen. “In de groep senio-

ren zat een vrouw van 95 jaar, voor wie haar 

zwemuitje het absolute hoogtepunt van de 

maand was”, vertelt Marieke Heddema, docent 

aan het ROC Mondriaan in Delft en een van de 

begeleidsters van het initiatief. “Elke keer keek 

ze ernaar uit om het water in te duiken met de 

studenten. Dat enthousiasme, bij zowel haar als 

bij de jongeren, was geweldig om te zien.”  

Het project Zwementie is slechts één van de 

voorbeelden van het succes van Teamplayers, 

een samenwerking tussen hbo-studenten van 

Sportkunde en Halo (Haagse Hogeschool) 

en mbo-studenten van Lifestyle, Sport en 

Bewegen (ROC Mondriaan). Feilloos komt 

hierin tot uitdrukking dat studenten van beide 

niveaus elkaar in veel opzichten aanvullen. 

”Mbo-studenten zijn praktischer ingesteld en de 

hbo-studenten een stukje theoretischer”, duidt 

Heddema. “En juist die combinatie maakt de 

Teamplayers-projecten tot een succes. Mbo’ers 

leren van de hbo’ers. Andersom steken de 

hbo’ers veel op van de mbo’ers. Het mes snijdt 

aan twee kanten.”

Gezamenlijk organiseren
In het kort komen de Teamplayers-projecten 

erop neer dat mbo- en hbo-studenten geza-

menlijk een (maatschappelijk) project opstar-

ten en dit vervolgens draaiende moeten zien 

te houden. Ze werken hierbij in opdracht van 

een opdrachtgever en worden begeleid door 

docenten van het hbo of mbo. “Doel ervan 

is om leerlingen een zo realistisch mogelijk 

beeld te schetsen van hoe hun werk er later 

uit kan gaan zien”, vertelt Saskia Schippers, 

die namens ROC Mondriaan zes projecten 

begeleidt. ”Ze maken een proces door van 

vergaderen, van stukken schrijven, van zaken 

onderzoeken. Maar ook van tegenslagen over-

winnen, van frictie hebben met elkaar. Dat is 
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Binnen het mbo-onderwijs kunnen studenten kiezen uit verschillende 

keuzedelen. Bij het ROC Mondriaan Lifestyle Sport en Bewegen kunnen 

de studenten kiezen voor het keuzedeel 'voorbereiding hbo'. Dit wordt 

vormgegeven door teamplayers-projecten.
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heel leerzaam om te ervaren. In het begin zie je 

mbo-studenten nog weleens de kat uit de boom 

kijken. Alleen verandert dit meestal heel snel. 

Uiteindelijk geeft het ze dan veel voldoening als 

blijkt dat het ze met elkaar lukt om zo’n project 

te laten slagen. Voor mbo-studenten is hun 

bijdrage aan het Teamplayers-project daarom 

de ideale basis om later door te stromen naar 

het hbo. Al hoeft dit uiteraard niet. Ook met 

enkel een mbo-diploma op zak zijn er talloze 

mogelijkheden.”  

SCOOL 
Zoals gezegd zijn er vele Teamplayers-projecten. 

Het project SCOOL bijvoorbeeld, waarbij 

studenten zorgen voor een groter en gevari-

eerder naschools sportaanbod in de Haagse 

wijk Laakkwartier. Of het project De Haagse 

Sporttuin Duindorp, dat zich ten doel stelt om 

jongeren en ouderen uit de wijk Duindorp op 

een laagdrempelige manier deel te laten nemen 

aan georganiseerde sportactiviteiten. Zoals het 

project Hockey Club Den Haag de ambitie heeft 

dat er in 2030 dertig hockeyclubs zijn opge-

richt in Haagse wijken waar nu nog niet wordt 

gehockeyd. Gemene deler is de maatschappe-

lijke inborst van de projecten. “En daarom heb 

ik er zoveel plezier aan beleefd”, zegt docent 

Martijn de Hingh. “Je hebt echt het gevoel dat 

je wat betekent voor de samenleving.”   

Succesverhaal
Martijn valt met recht een ‘succesverhaal’ 

te noemen wat betreft de carrière die hij 

heeft doorgemaakt. Begonnen op het ROC 

Mondriaan, stroomde hij na het behalen van 

zijn mbo-diploma door naar het hbo. En inmid-

dels is hij, met zijn 28 jaar oud en het hbo-pa-

piertje op zak, docent aan de Haagse Hogeschool 

en start hij binnenkort aan een master-oplei-

ding. Het pad dat hij doorliep onderstreept, 

vindt hij, de waarde van het mbo-onderwijs. 

“Het mbo heeft veel te bieden”, zegt hij stellig. 

“Voor mij was het na mijn middelbare school-

periode een bewuste keuze om naar het mbo 

te gaan. Het was de beste stap die ik me kon 

wensen, weet ik nu. En niet alleen voor mij, 

maar voor zoveel van mijn medestudenten 

van toen. Eén jongen heeft nu een goede baan 

als fysiotherapeut bij een betaald voetbalclub, 

weer iemand anders is jeugdtrainer bij PSV. 

En dat is geen toeval. Mbo’ers zijn over het 

algemeen mensen met een goede mentaliteit. 

Doorpakkers. Van de eigenschappen die ik 

op het mbo heb meegekregen, heb ik nu nog 

steeds profijt. Het mbo is gewoon een vijver vol 

potentie.” 

En veel van die eigenschappen, zegt Martijn, 

ontwikkelde hij specifiek tijdens zijn deelname 

aan het Teamplayers-project Haagse Schoolsport 

Olympiade (HSSO). Dit is een initiatief waarbij 

alle groep 8-leerlingen van scholen uit Den 

Haag het tijdens een sportdag tegen elkaar 

opnemen. “Als mbo-student samenwerken met 

hbo-studenten heeft veel voordelen”, stelt hij. 

“Hbo’ers werken veelal meer gestructureerd. 

Daar heb ik in die tijd veel van opgestoken. Hoe 

schrijf je een plan van aanpak? Hoe maak je een 

document leesbaar? Enzovoort. De hbo’ers op 

hun beurt leerden weer van onze nooit aflaten-

de energie, drive en assertiviteit. Toen we na al 

die maanden van voorbereiding merkten dat de 

sportdag het succes werd waarop we hadden 

gehoopt, waren we allemaal trots. ‘Yes, we 

hebben het geflikt!’, riepen we op het moment 

dat we al die kinderen met zoveel plezier zagen 

sporten. Ik had die ontwikkeling die ik heb 

doorgemaakt tijdens dat Teamplayers-project 

voor geen goud willen missen. Mijn jaren op 

het mbo als geheel niet, trouwens. Ik durf te 

zeggen dat ik na die even prachtige als leerzame 

jaren pas toe was aan een hbo-studie.”  

Het is een conclusie die ondubbelzinnig tot 

uiting komt wanneer Martijn eenmaal is begon-

nen als hbo-student. Aan de Haagse Hogeschool 

is hij in die periode een van de drijvende krach-

ten achter het Teamplayers-project van Bureau 

Sport, het bureau dat het Teamplayers-project 

heeft ontwikkeld, coördineert, continueert 

en het initiatief nóg meer naamsbekendheid 

probeert te geven in Den Haag en omgeving. 

“Van mbo-studenten wil nog weleens het beeld 

bestaan dat ze niet gemotiveerd zijn”, zegt hij. 

“Het tegendeel is waar. Mbo-leerlingen zijn 

juist wél heel gemotiveerd, soms zelfs gemoti-

veerder dan hbo-studenten. Mede dankzij de 

kennis die ik als mbo-student heb opgedaan 

tijdens mijn werkzaamheden voor Haagse 

Schoolsport Olympiade, kon ik als hbo’er een 

goede procesbewaker zijn bij Bureau Sport.” 

Mick Toet, die eveneens eerst de mbo-opleiding 

Sport en Bewegen volgde voordat hij de over-

stap maakte naar de hbo-opleiding Sportkunde, 

kan zijn lezing alleen maar onderschrijven. 

Als mbo-student behoorde hij tot dezelfde 

Bureau Sport-groep als Martijn. “Het klinkt 

misschien gek, maar het is voor een groot deel 

aan Martijn te danken dat ik nu Sportkunde 

studeer”, vertelt Mick met enthousiasme in zijn 

stem. “Ik had altijd het plan om na het mbo 

naar de Halo te gaan. Dit veranderde tijdens 

onze gezamenlijke periode bij Bureau Sport. 

Je merkte dat Martijn in die tijd verder was, 

dat hij me echt bij de hand nam. Hij leerde me 

vragen te stellen als ‘Waarom doe ik dit?’. Hij 

gaf me als het ware de handvatten om, in plaats 

van alleen uit te voeren, ook zelf mee te den-

ken over het project. Ik vond dat leuk en heb 

daar ongelooflijk veel profijt van gehad.”
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